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 Pan  
 Jacek Jaśkowiak 
 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

Z A P Y T A N I E  

 

w sprawie pasażu handlowego w północnej części osiedla Stefana Batorego 
 

  
 Szanowny Panie Prezydencie, 
 
 Pasaż handlowy przy ul. Henryka Opieńskiego, zgodnie z zapowiedziami inwestora, ma zostać 

wyburzony, a w miejscu tym właściciel terenu pragnie wybudować osiedle mieszkaniowe.  

 W opinii wielu mieszkańców obszar ten powinien zachować głównie obecną funkcję handlowo-

usługową z dodatkowymi nasadzeniem zieleni. Obawiają się oni, że zagęszczania zabudowy w obszarze 

Piątkowa negatywnie wpłynie na jakość życia w tej dzielnicy. Wśród mieszkańców rozeszła się informacja, 

że wyburzanie pasażu ma rozpocząć się już w 2025 roku.  

 W związku z powyższym zwracam się do Pana Prezydenta z uprzejmym zapytaniem: 

1. Jak wyglądają obecnie prace nad miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego dla 

północnej części osiedla Stefana Batorego? 

2. Czy Urząd Miasta posiada informacje o ewentualnym rozpoczęciu wyburzania pasażu handlowego? 

Jeśli tak, to proszę o szczegóły.  

  

 Z poważaniem 

 (-) Adam Szabelski 

 

Adam Szabelski 
Radny Miasta Poznania 
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